
                                                                                                                 
 
 
 
Yrkande från (M) (D) (KD) och (L)                                                                                             2024-10-25 
 
Yrkande från Centerpartiet angående att göra Grönsakstorget till ett året-runt- 
torg 
 
Dnr SMF-2024-02130 
 
 
 
Vi anser att detta yrkande är en del av den ”frimärkes” politik som C bedriver, liksom S, V och MP, 
när det gäller stadens utveckling. Man tittar på en liten del/yta av staden och säger – Här skulle det 
vara trevligt att”. 
Detta är inte ett realistiskt eller hållbart sätt att utveckla en stad.  
Vi ser mycket av detta tänk, främst när det gäller de centrala delarna av staden.  
Staden behöver mer av ett helhets tänk, som innefattar när, var och hur på alla områden.  
Vi förstår att vi har olika åsikter om vad som är rätt väg framåt, men att använda denna aktivistiska 
metod är inte en väg framåt för att upp nå en hållbar stad var sig ekonomiskt, socialt eller 
miljömässigt.  
 
Vi kan utifrån den rapport som förvaltningen lagt fram ”Utvärdering sommargator och sommartorg 
2024” konstatera att 47% verksamheterna i området upplever att det minskade antalet 
parkeringsplatser är negativt eller mycket negativt, samt att 37% av dem upplever att man hade färre 
besökare än innan. 
Detta skall ställas i mot att endast 9% var positiva eller mycket positiva till färre parkeringsplatser och 
att endast 5% upplevde ett ökat antal besökare. 
Från detta kan man dra slutsatsen, att genomföra detta förslag utan att ha realistiska 
helhetslösningar på de problem som upp står, är direkt företaga fientligt. 
 
 
 
Vi föreslår att stadsmiljönämnden beslutar: 
 
Att avslå yrkandet från Centerpartiet. 


